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19 januari 2024, 

Betre�: Schri�elijke vragen n.a.v. de aangeboden pe��e VNG,IPO en COA aan de Eerste Kamer 

 

Geacht College, 

Afgelopen week is de spreidingswet (dwangwet) in de eerste kamer behandelt. Er zijn verschillende 
organisa�es die hier een pe��e over hebben aangeboden aan de Eerste Kamer, waaronder het IPO 
dat “van, voor en door provincies” zegt te zijn. Middels deze pe��e hee� het IPO hun voorkeur VOOR 
deze wet duidelijk laten horen.  

Naar aanleiding van bovenstaande hebben de frac�es JA21 en Forum voor Democra�e de volgende 
vragen aan het college: 

1. Was GS op de hoogte van de aangeboden pe��e inzake de spreidingswet, die afgelopen 
dinsdag 16 januari 2024 is aangeboden namens het VNG, IPO en COA aan de Eerste Kamer? 

2. Wanneer is GS op de hoogte gesteld van dit ini�a�ef? 
3. Waarom hee� GS dit ini�a�ef doorgang laten vinden zonder eerst ruggespraak te organiseren 

met PS? 
4. Wie hee� de pe��e geïni�eerd, en op basis van welke bevoegdheid hee� GS akkoord 

verleend aan het IPO om  als mede ondertekenaars deel te nemen aan deze pe��e? 
5. Is het bij GS bekend of deze pe��e unaniem door alle GS/Bestuursleden IPO is ingediend? 
6. De spreidingswet is een zeer poli�ek gevoelig thema, waarom hee� GS besloten om 

desondanks, middels het IPO, Haar medewerking te verlenen aan deze pe��e? 
7. Is GS zoals uiteengezet in de aangeboden pe��e, een voorstander van de spreidingswet? 
8. Door het ondertekenen van deze pe��e hee� GS een precedent geschapen. Hoe reflecteert 

GS op haar handelen binnen deze kwes�e? Waar ligt volgens GS de grens om via IPO , poli�ek 
gevoelige onderwerpen, op deze wijze aan de orde te stellen? 

 

Alvast dank voor de beantwoording van onze vragen. 

H. Omlo    L. Niessink 

Ja21 Drenthe   FVD Drenthe 

 


